
Gävle Bridgeklubb  Protokoll 

    20151008 

Styrelsemöte  

Närvarande:  Stefan Westlund ordförande 

  Ingegerd Eriksson     

  Stig Jansson 

  Annika Bengtzon 

  Richard Olofsson 

  Joakim Andersson 

 

§1 Mötets öppnande 

§2 Tävlingar 

- Don Peppino 

Div 1, 2 och 3 har enkelmöten denna termin, division 4 har dubbelmöten utan 

”gröna hissen”. Annat har diskuterats men vi ändrar inget under innevarande 

termin 

- Tisdagar 

Vi har nu försökt med varje tisdag under september och oktober med olika teman. 

Något större intresse har inte visats och vi fortsätter de planerade tisdagarna 

under oktober och upphör sedan. 

Diskuterades att göra något annat på torsdagar i stället och beslutade att ha 

handikapp varannan torsdag och utan handikapp varannan torsdag, de veckor som 

div 1 och 2 inte spelar Don Peppino. Beslutade också att lägga in ett kortare 

kurspass 17:45 för de som önskar.  

- Silver 

En silvertävling lagmix i november har varit inlagd på hemsidan. Av någon 

anledning är den borttagen och det är nu för sent att börja om med detta. 

§3 Ekonomi 

 Punkten diskuterades inte 

§4 SISU 

 Richard redovisade kostnaden för annonsering inför kurserna 

§5 Övrigt 

Kortlekarna som inte går att använda i brickläggningsmaskinen kommer att användas 

på Don Peppino och vi beställer nya kort som går i maskinen. 

Inbjudan till temadag på distriktet har kommit. Stefan åker. 

 

 



  

§6 Mötets avslutande 

Stefan tackade för visat intresse och avslutade mötet 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

Ingegerd Eriksson   Stefan Westlund 


